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Fra Forsvarets Pensjonistforening Harstad til Forsvarets Seniorforbund avd. Harstad. 
 

Så tidlig som 8. september 1982 diskuterte Major Oddmund Tverrfjell, Kaptein Arne Bergan 

og Kaptein Jens Albrigtsen planer om å danne en forening for Forsvarets pensjonister i Harstad.   

 

Kaptein Bergan stod for utsendelsen av en innbydelse til pensjonert befal i Harstad og omegn, 

og tirsdag den 23. november 1982 kl. 19:00 møtte 15 pensjonerte offiserer i Fritidsmessa til 

DKN for å diskutere dannelsen av en pensjonistforening for forsvarets befal. 

Kaptein Bergan orienterte om befalets stilling og problemer fra 60 til 67 år, og saker som ble 

nevnt var særfradrag ved skatteligningen, honnørbilletter, reiser med forsvarets flyruter.  

 

Forsamlingen ble enig om å stifte en pensjonistforening og det første styret som ble valgt var 

Arne Bergan til formann, Jens Albrigtsen, Sigvald Vollen, Oddmund Tverrfjell og Nils 

Jørgensen som styremedlemmer. På foreningens første generalforsamling den 25. januar 1983 

ble lover vedtatt og foreningen ble gitt navnet ”Forsvarets pensjonistforening Harstad”. 

Kontigenten ble vedtatt til kr. 60 per medlem og medlemsmøtene ble bestemt holdt siste tirsdag 

i måneden. Dette var den niende foreningen i rekken av pensjonistforeninger i Forsvaret som 

ble stiftet etter 1980.   

 

I starten var det bare pensjonert befal fra 60 år som kunne bli medlemmer, men i 1984 ble 

lovene endret til også å gjelde befal som går av på 57 år. I 1986 fikk etterlattes ektefelle rett til 

medlemskap og senere i 1988 fikk ektefelle /samboer og også sivilarbeidere i Forsvaret 

muligheten til å bli medlemmer. Else Johnsen, som ble medlem i 1986, ble foreningens første 

kvinnelige styremedlem i 1988. 

  

Distriktskommandoen Nord-Norge (DKN) var fra starten vår vertsavdeling, og foreningen fikk 

i en årrekke benytte Harstad Militære Fritidsmesse i kjelleren på den gamle kasernen til DKN i 

Storgata 30 til medlemsmøter. I starten var kontorplass for styret et problem, men vi fikk etter 

hvert et stort kontor i kasernen til DKN, men måtte i 1998 flytte til et kontor i Murhuset i 

Kanebogen og den 3. mai 2001 måtte de nok en gang flytte til et kontor i kjelleren i kantina i 

Åsegarden militærleir. Dette kontoret var langt fra byen og ikke hva foreningen hadde 

forventet.  Etter omorganiseringen i Forsvaret i 2003 og nedleggelse av DKN, så ble Forsvarets 

logistikkorganisasjon/sjø ved Ramsund orlogsstasjon (FLO/SJØ/Ramsund) vår vertsavdeling.  

Det ble nå ledig plass i kasernen til DKN, og foreningen fikk tildelt et lite kontor i 2.etg i 

bygget, nesten midt i Harstad by.  

 

Kystjegerkommandoen (KJK) på Trondenes ble i 2004 vår nye vertsavdeling, og i perioden 

2004-2006 ble noen av medlemsmøtene holdt i Befalsmessa på Trondenes. Forsvarets 

Lønnsadministrasjon (FLA) ble lagt til Harstad og 15. januar 2004 ble foreningen tildelt kontor 

(rom 139) i kjelleren hos FLA i Storgt. 40, også det nesten midt i Harstad by.  

 

Medlemsmøtene ble brukt til å samle medlemmene og behandle ordinære møtesaker og 

informasjon om aktuelle temaer, samt sosialt samvær over en kopp kaffe. Etter som 

medlemsmassen nå var over 200 ble behovet for større møtelokaler påkrevet.  Fritidsmessa hos 

DKN ble etter hvert alt for lite, årsmøtene måtte ofte holdes i andre leide lokaler, blant annet 

fikk vi låne kantina til FLA og Ila messe. Men så fra 2007 fikk vi endelig som en permanent 

ordning, benytte kantina i 2. etg. hos FLA til medlemsmøtene, og her var det god plass og 

tilgang til et moderne kjøkken. FP-Harstad var nå godt etablert med kontor og møtelokale hos 

FLA, sentrumsnært og fremdeles med medlemsmøtene siste tirsdag i måneden. 
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Forsvarets Pensjonistforbund (FPF) ble stiftet på Lahaugmoen 15. og 16. februar 1983, og ved 

stiftelsen deltok 16 foreninger og selskapsklubber, som representerte nesten 600 medlemmer. 

 Jack Helle var forbundets første leder, og han kan vel også kalles for grunnleggeren av 

forbundet. Han besøkte FP-Harstad den 21. september 1987 og på medlemsmøtet holdt han et 

meget godt foredrag om saker som forbundet arbeidet med, blant annet om mulighet til 

forpleining og overnatting i Forsvarets messer, flysaken, regulering av pensjonen, enkepensjon 

og kurs for pensjonister. 

   

Også vi i Harstad støtte ideen om å danne et større forbund av foreninger med et felles mål om 

å kjempe for bedre og mer rettferdige vilkår for pensjonistene, og Forsvaret Pensjonistforening 

Harstad (FP-Harstad) sluttet seg derfor til det nystartede forbundet i 1983. 

 

Medlemsmassen i FP-Harstad har variert en del opp gjennom årene. I 1983 var det relativt få 

medlemmer, mens det i 1990 ble registrert 152 medlemmer av FP-Harstad. Det viktige arbeidet 

som ble utført av Forsvarets Pensjonistforbund i årene etter stiftelsen, resulterte i at forbundet 

allerede i 1991 hadde 45 foreninger med 8 300 medlemmer knyttet til forbundet.  

En utrolig tilslutning på under 10 år, og med denne medlemsmassen i ryggen fikk forbundet 

gjennomslag for en rekke banebrytende saker. Dette viser at forsvarspensjonistene hadde tillit 

til forbundet og det arbeidet som ble utført opp mot Forsvaret og Staten. 

 

I 2003 var det i Harstad 227 medlemmer på grunn av tilgang av alle medlemmene fra 

foreningen i Lødingen som ble nedlagt i januar 2002. På det meste var vi 315 medlemmer etter 

at 91 medlemmer ble overført til oss fra foreningen i Ramsund, som ble nedlagt i juni 2007.  

Men i 2014 var vi  rundt 130 medlemmer og forbundet hadde totalt rundt 8000 medlemmer. 

Grunnen til nedgang i medlemsmassen er for det meste naturlig avgang, men som 

forsvarspensjonist hviler vi dessverre på lauvbærene etter de resultatene som forbundet har 

opparbeidet gjennom årene. Dagens forsvarspensjonist har det godt, har en mengde tilbud å 

velge mellom og er derfor vanskelig å rekruttere som medlem til vår forening. 

 

Men vi må også huske på at Harstad var et av de stedene som kom dårligst ut etter 

omorganisering i Forsvaret og gjennomføringen av Forsvarstudien 2000.  

Rekrutteringsgrunnlaget ble kraftig redusert fordi 3. bataljonen/Brigade Nord på Åsegarden, 

Befalsskolen for infanteriet, HSD på Trondenes, DKN/stab med sanitet og samband ble 

nedlagt.  At vi i desember 2001 fikk tilført KJK på Trondenes og at FLA fortsatte i DKN sitt 

Admin. bygg i 2004, samt at Divisjonsmusikken med sine 40 stillinger ble igjen i Harstad, var 

en mager trøst.Tilgang på nye medlemmer de siste årene har vært på under 3 per år, mens 

avgangen har vært på rundt 15 medlemmer per år. En urovekkende trend. 

 

Forbundet har også merket nedgangen i medlemsmassen på landsbasis. I 2010 ble det arbeidet 

frem en avtale mellom Landslaget for offentlige pensjonister (LOP), Seniorsaken og Forsvarets 

Pensjonistforbund (FPF) om å danne Seniorenes fellesorganisasjon (Sf) som et organisatorisk 

overbygging mellom disse tre selvstendige organisasjoner. Sf vil således sitte med en relativt 

stor medlemsmasse av seniorer i ryggen. Grunntanken var at vi alle blir seniorer men ikke 

nødvendigvis pensjonister. For å komme i takt med denne avtalen, så skiftet Forsvarets 

Pensjonistforbund navn i 2011 til Forsvarets seniorforbund (FSF) og de enkelte foreninger 

ble direkte underlagt forbundet som avdelinger.   

 

Forsvarets Pensjonistforening Harstad fikk nå navnet Forsvarets seniorforbund avdeling 

Harstad (FSF-Harstad) og nye vedtekter for vår avdeling ble vedtatt på årsmøtet 31.1.2012.   



 

 

                                                        

                                                                Stiftet 23. november 1982     

 
                                                    En forening som ivaretar verdier som er verdt å verne.                                                                             

3 av 7 

 
 

 

Det viktigste med revideringen av vedtektene var at man nå kan oppta medlemmer fra et større 

spekter av Forsvaret, herunder HV og FN veteraner. Behovet for å gjennomføre 

vervingskampanjer for å skaffe nye medlemmer vil likevel måtte prioriteres, noe som forbundet 

har prioritert i 2012. 

 

Medlemmer fra Harstad har gjennom årene vært aktivt med i FPF sitt Landsstyre. Vår første 

leder Arne Bergan satt 5 år fra 1983 som varamann til Landsstyret, og Oddmund Tverrfjell satt 

fra 1987 til 1989 som varamann. I senere tid satt Roald Larsen i Landsstyret i en årrekke fra 

1995 og til han trakk seg fra vervet under Regionmøte i Bjerkvik 4. mars 2003.  Han var svært 

aktiv i diverse utvalg og ble ofte valgt som møtedirigent. Roald Larsen var også første leder av 

Pensjonistenes samarbeidsutvalg i Harstad i 1994 og han satt som formann i  FP-Harstad fra 

1992 til 1995 og fra 2002 til 2006.  Han ble derfor utnevnt til æresmedlem i FP-Harstad for sin 

innsats for foreningen og pensjonistsaken og ble i 2012 tildelt Forsvarets seniorforbund sitt 

hederstegn og medalje for sitt arbeid. Roald Larsen fyller 90 år den 23.11.2014. 

 

Medlemsregisteret ble tidlig lagt inn på data både sentralt og lokalt. Medlemsregisteret til 

forbundet var så nøyaktig og godt oppdatert at selv Forsvaret sentralt har benyttet det for å 

finne igjen data på sine arbeidstakere som var blitt pensjonister. Det ble sambandsmannen Arne 

Moens sitt ansvar å holde orden på ”dataen” som IT-ansvarlig da den gjorde sitt inntog tidlig på 

90 tallet, samtidig som han ivaretok diverse andre styreverv opp gjennom årene. Innføringen av 

Forsvarets Informasjons system (FIS-Basis) i 2001 krevde at bruker hadde nødvendige kurs og 

ikke minst tilgang til FIS-Basis terminal. Dette ble etter hvert en tungvint løsning for oss 

pensjonister og i 2006 ble det derfor kjøpt inn en egen PC og skriver, og en moderne 

dataløsning med medlemsregister og fakturering ble tatt i bruk.  

 

Støtte fra vertsavdelingene var til tider ikke helt ihht Forsvarssjefens direktiv, og mange 

ganger avhengig av hva den enkelte lokale sjef var villig til å støtte oss med.  I 1999 gikk 

Forsvarssjef Sigurd Frisvold ut med en oppdatering av direktivet for ”Samarbeide og støtte til 

pensjonistene”, og dette direktivet gav et skikkelig løft på den støtte som vertsavdelingen ble 

pålag å gi pensjonistene. I 2008 ble dette direktivet omdøpt til ”Samarbeidsavtale med 

Forsvarets Pensjonistforbund og tilknyttede foreninger”.  Forsvarets Pensjonistforening Harstad 

har gjennom tiden hatt meget god kommunikasjon med egen vertsavdeling og ovenfor KJK 

Trondenes retter vi en stor takk for all støtte.  

 

Lokalt Honnørmedlemskap ble tidlig opprettet i FP-Harstad, hvor medlemmer over 80 år fikk 

tildelt diplom og redusert kontingent. Denne ordningen ble revidert vekk i 2004, fordi den 

medførte et for stort innhogg i kontigenten til foreningen, som da var på kr. 150.  Kontigenten 

ble av årsmøtet i 2008 øket til kr 200, og i 2012 øket til kr. 300 hvorav kr. 250 går til forbundet 

sentralt. Det gis en rabatt lokalt på kr. 50 til de som er registrert som ektefelle/ledsager til et 

medlem. Denne lave medlemskontigenten har kun vært mulig pga vertsavdelingenes gode 

støtte. 

 

Forsvarets Pensjonistforbunds Harstad sin populære krystallvase ble i mange år tildelt 

medlemmer som fylte 75 år og 158 vaser ble delt ut.  En av de første som fikk vasen var 

Oddmund Tverrfjell i 1989.  Tverrfjell levde lengst av det opprinnelige styret fra 1982, han 

gikk dessverre bort i 2011, 90 år gammel. Denne fine vasen med inngravert logo fra foreningen 

ble etter hvert for dyr i innkjøp og ordningen ble derfor bestemt avsluttet og Kari Karlsen var 

den siste som fikk vasen i 2007.  Derimot ble statuttene for æresbevisninger opprettholdt som 

sier at medlemmer som fyller runde år skal gis en oppmerksomhetsgave i form av en 

blomst/gavekort/gave.  
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I 2009 tok FP-Harstad for alvor i bruk Internett, og vi fikk en E-post adresse som forbundet 

stiller kostnadsfritt til vår disposisjon. Fordelen er at vi har en fast E-post adresse uansett hvem 

som sitter i styret og alle meldinger rutes automatisk ut til styremedlemmene. Videre ble det 

vedtatt å ta i bruk en hjemmesideløsning som tilbys av Forbundet.  Hjemmesiden oppdateres av 

styret og gir styret mulighet til raskt å nå medlemmene med relevant informasjon, mulighet til å 

reklamere for oss selv og nå ut til nye medlemmer via Internett. 

 

I 2010 fikk vi på forespørsel tildelt et nytt og bedre egnet kontor (134b) hos FLA i Storgata 40. 

Vi fikk samtidig tillatelse til å benytte FLA sin postboks nr. 60 for vår innkommende post.  

Vår vertsavdeling KJK oppgraderte kontoret med ny bærbar PC, stor PC-skjerm, tastatur og 

mus, oppgraderte programmer og tilgang til Internett. Som en i styre sa det ”Nu e d artig å ha 

styremøta”. Det meste av post som i dag kommer inn og går ut av kontoret er via elektronisk 

post, og lagres derfor også elektronisk.  

 

En viktig del av det sosiale liv er turene som foreningen arrangerer i løpet av sommerperioden, 

og det er ikke få timers arbeid som legges ned i planleggingen av disse turene. I jubileumsåret 

ble en busstur til det nedlagte fiskeværet Nyksund gjennomført med rundt 30 deltakere.  

 

Forsvaret har gjennom årene arrangert julelunch for alle forsvarets pensjonister i Befalsmessa 

på Trondenes. Dette arrangementet er svært populært og godt besøkt av tidligere 

forsvarsansatte med ektefelle som bor i Harstad og omegn  

 

Julebord arrangert i regi av vår forening her i Harstad har vært godt besøkt. De siste årene har 

vi avholdt julebord i Befalsmessa på Trondenes, på Håndverkeren i Harstad, Røkenes Gård, 

Sandtorgholmen Hotell og siste møte i november 2011 ble arrangert som et julebord i Kantina 

Storgata 40 og over 50 medlemmer koste seg med god julemat og sosialt samvær. 

 

Samarbeidskomiteen (SAKO) ble dannet i 1993 og er en sammenslutning av en rekke 

pensjonistforbund, herunder nevnes FPF, offentlige pensjonister, Politiet, Jernbanen, 

Televerket, Posten, Statens vegvesen, LO-Stat og Norsk Kommuneforbund sammen med Norsk 

Pensjonistforbund. Et sterkt forbund med over 270 000 medlemmer og som gir bedre tyngde 

ved behandling av pensjonistsaker. Her arbeides det blant annen med å få de store 

yrkesorganisasjonene mer interessert i sine medlemmers levekår som pensjonister.  

 

Pensjonistenes samarbeidsutvalg, Harstad (PSU) ble dannet 18.1.1994 i Harstad etter 

initiativ fra Harstad Pensjonistforening, og ti av pensjonistforeningene i området rundt Harstad 

ble med i utvalget, herunder Harstad pensjonistforening, Harstad kommune, Sykehuset, 

Politiet, Televerket, Landslaget for offentlige pensjonister, pensjonistene på Grytøya og vi i 

Forsvaret, til sammen over 800 medlemmer. Dette utvalget arbeidet blant annet med aktivt 

påvirkning ifm Kanebogen Bo- og Servicesenter og Slottet Sykehjem. Utvalget fikk i 

fellesskapet med andre foreninger gjennomført eller påvirket utfallet av 44 viktig saker for 

Harstads eldre de 6 årene de virket. Utvalgets første leder var Roald Larsen, og Marie Waale 

Nilsen ble valgt sekretær. Magnus Mikkelsen var medlem i 1999.  Utvalget ble nedlagt i juni 

2000, fordi de ikke klarte å få valgt ny leder og kasserer.  
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Harstad Røde Kors startet ”Frivillighetssentralen Harstad” på sitt årsmøte i februar 2000, 

som har til hensikt å være knutepunkt for alle typer frivillig innsats, og knyte kontakt mellom 

frivillige og de som har behov for frivillige tjenester, samt være pådriver på ulike aktiviteter 

som krever frivillig innsats. FP-Harstad har støttet opp om dette arbeidet.  

 

Det ble senere på slutten av 2003 opprettet en Pensjonistenes Fellesorganisasjon i Harstad 

(PFO), hvor flere av pensjonistforeningene i Harstad var tilsluttet, blant annet var posten, 

høyres seniorforening, Harstad sykehus, Harstad pensjonistforening og vi i Forsvaret med i 

organisasjonen. Også denne organisasjonen hadde intensjon om å arbeide for pensjonistenes 

rettigheter og felles saker, og prøvde seg også med egen avis. Men arbeidet ble avsluttet i 2008 

og midler etter organisasjonen ble gitt til Frelsearmeen i Harstad. 

 

I tillegg ble det i 2003 dannet et Pensjonistenes Seniorråd Harstad som var en frivillig 

sammenslutning av pensjonistforeninger som arbeidet parallelt med Eldrerådet med å ivareta 

pensjonistene som gruppe i kommunale og offentlige saker, herunder helse og omsorg. 

Seniorrådet ble senere til dagens Seniorforening. 

 

FP-Harstad har også opprettet samarbeide med Harstad Lotteforening og Forsvarets FN-

Veteranforening. 

 

Eldrerådet i Harstad er et rådgivende lovpålagt organ for kommunen om forhold som gjelder 

levekåra til eldre. FP-Harstad har opp gjennom årene hatt medlemmer i Eldrerådet, i 1988 var 

Magnus Pettersen leder av rådet, og i 1996 satt Marie Waale Nilsen som leder. Magnus 

Mikkelsen ble valgt til leder i 2005.  I dag sitter Johanne Pedersen som vårt medlem i rådet.   

 

Arbeidet videre. 

Året 2014 ble en turbulent tid, ved at vi ved det ordinære årsmøtet ikke fikk valgt leder til 

avdelingen. Det ble derfor stillstand i møteaktiviteten frem til det ble avviklet et ekstraordinært 

årsmøte i mai 2014. Da ble Eva Mathisen valgt som ny leder og møteaktiviteten ble gjenopptatt 

fra september 2014. I mellomtiden valgte 22 medlemmer å forlate avdelingen, slik at vi ved 

årsskiftet 2015 var 93 medlemmer igjen i avdelingen. Bjørn A. Rydeng overtok ledervervet i 

2014 og aktiviteten ble opprettholdt som tidligere inntil Forsvaret startet med endring i rutiner 

for bruk av møtelokale og tilgang til vårt kontor i Storgata 60. Vi måtte igjen ut på det åpne 

markede for å leie egnede møtelokaler og dessverre valgte enda flere av medlemmene å forlate 

avdelingen. Så kom Covid -19 pandemien og i tillegg gikk vår leder Bjørn A. Rydeng plutselig 

bort den 4. august 2020. Erling Solheim som da var nestleder overtok ledervervet. Uten fast 

møtelokale og medlemsmøter som ble avlyst pga pandemien, så var aktiviteten lik null, kun 

skriftlig kontakt med medlemmene. Så i 2021 valgte avdelingen å holde et medlemsmøte på et 

hotell i byen – under strenge Koronatiltak – og deretter ble det bestemt å avholde et forsinket 

årsmøte i midten av 2021 med rundt 20 medlemmer tilstede. Erling Solheim ba om fritak for 

styreverv og Johanne Pedersen tok ledervervet sammen med Svein Verningsen som nytt 

styremedlem. Selv om Pandemien ikke helt var over – så vedtok årsmøtet å føre 

foreningsarbeidet videre fra høsten 2021 med ordinære styre og medlemsmøter i leide lokaler. 

 

I jubileumsåret 2022 er vi 67 registrerte medlemmer i Harstad Seniorforbund avd Harstad. 
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Formenn/ Ledere i FP-Harstad / FSF-Harstad med styremedlemmer fra 1982. 

 

1982 – 1983  Arne Bergan, 

                     Jens Albrigtsen,   

                     Sigvald Vollen, 

                     Oddmund Tverrfjell, 

                     Nils Jørgensen. 

 

1983 - 1986   Arne Bergan 

1986-  1990  Oddmund Tverrfjell 

1990 - 1991  Arnfinn Hansen 

1991-  1992  Sigvart  Pettersen 

1992 – 1995  Roald Larsen 

1995 - 2000  Tor Witzøe 

 

2001   Tor Witzøe, Harald Isachsen, Herdis Eriksen, Paula Kristensen, Per Kildal 

 

2002    Roald Larsen, Randi Michelsen, Herdis Eriksen, Paula Knudsen, Per Kildal 

2003    Roald Larsen, Randi Michelsen, Karla Steen, Kari Karlsen, Per Kildal 

2004    Roald Larsen, Peder Svenning, Karla Steen, Kari Karlsen, Per Kildal 

2005    Roald Larsen, Julian Stien, Jørunn Hansen, Kari Karlsen, Peder Svenning 

 

2006    Tore Lund, Julian Stien, Jørunn Hansen, Kari Karlsen, Gerd Forså. 

2007    Tore Lund, Olaug Osland, Jørunn Hansen, Gerd Forså, Oddvar Jensen. 

 

2008    Gerd Forså, Johanne Pedersen, Jørunn Hansen, Torstein Svendsen, Jan Even Vikholt. 

2009    Gerd Forså, Johanne Pedersen, Jørunn Hansen, Torstein Svendsen, Jan Even Vikholt. 

 

2010    Julian Stien, Sigrun Berg, Jørunn Hansen, Torstein Svendsen, Svein Verningsen. 

2011    Sigrun Berg, Erling Solheim, Svein Verningsen, Kristian Strøm, Audhild Ottesen. 

 

2012    Sigrun Berg, Erling Solheim, Svein Verningsen, Audhild Ottesen, Kristian Strøm. 

2013    Sigrun Berg, Martin Vahl, Svein Verningsen, Audhild Ottesen, Kristian Strom. 

 

2014   Bjørn H. Rydeng, Eva Mathisen, Johanne Pedersen, Jørunn Hansen, Dutta Kristiansen 

2015   Bjørn H. Rydeng, Eva Mathisen, Johanne Pedersen, Jørunn Hansen, Dutta Kristiansen 

2016   Bjørn H. Rydeng, Eva Mathisen, Johanne Pedersen, Jørunn Hansen, Dutta Kristiansen 

2017   Bjørn H. Rydeng, Eva Mathisen, Johanne Pedersen, Jørunn Hansen, Dutta Kristiansen 

2018   Bjørn H. Rydeng, Eva Mathisen, Johanne Pedersen, Jørunn Hansen, Dutta Kristiansen 

2019   Bjørn H. Rydeng, Eva Mathisen, Johanne Pedersen, Jørunn Hansen, Dutta Kristiansen 

 

2020   Bjørn H.Rydeng ble gjenvalgt som leder i 2020, men gikk plutselig bort 4. august. 

2020   Erling Solheim (fung), John-Ivar Fjærli, Jørunn Hansen, Eva Mathisen, Liv Witzøe. 

 

2021   Johanne Pedersen, John-Ivar Fjærli, Jørunn Hansen, Eva Mathisen, Svein Verningsen. 

2022   Johanne Pedersen, Ulf Bergstrøm, John-Ivar Fjærli, Hilde Brrekke, Svein Verningsen. 

 

                         ---------------------------------------------------------------------------- 
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Dette er bare en del av de som har støttet opp om Forsvarets Pensjonistforening 

Harstad gjennom alle år. Nevnes burde også alle de som stiller opp som 

varamedlemmer,  revisorer, valgkomiteer, kaffekomiteen, festkomiteer, 

turkomiteer, planlegger arrangementer, deltar i utvalg og sitter i andre komiteer 

og som lar seg gjenvelge år etter år. De har alle som en gjort en kjempejobb for at 

vi skal trives som ”Forsvars-seniorer”. 

 

 

Svein  Bj. Verningsen 

Styremedlem 

FSF-Harstad 

  
 

 

 

 

 

 

 


